

Humanity Union
Organization



منظمة الاتحاد الانساني

النظام الداخلي لجمعية الاتحاد الانساني

internal policy of the Humanity Union Organization

الباب الأول

اسم الجمعية ومقرها واهدافها

اسم الجمعية:

منظمة الاتحاد الإنساني.

مقرها:

2020 w Omar Dr Tucson, AZ 85704

اهداف الجمعية:

- مساعدة الفقراء والمحتاجين والارامل، والايتام، والمطلقات، واعانتهم.
- السعي في دعم ورعاية وتأطير الفئات الاجتماعية المعوزة والمحرومة.
- كفالة الطلاب المتفوقين والأكثر فقرا.
- تعزيز وترسيخ قيم التضامن والتكافل والتآزر وتفعيلها في شتى المجالات والمناسبات لمستحقيها.
- أحداث موارد رزق للعائلات المحتاجة ومساعدة الشباب لإيجاد فرص العمل واعانتهم.
- تنظيم لقاءات توعوية وتعليمية وارشادية ووقائية للفئات المستهدفة.
- تبادل الأنشطة والفعاليات مع الجمعيات والهيكل ذات الصلة في داخل البلد وخارجه .
- المساهمة في التنمية الثقافية والتطوعية، والاجتماعية، والوطنية، والحضارية.
- الدفاع عن حقوق الانسان وحرية الرأي والتعبير.
- تقديم الأغذية والاطعمة للعوائل الفقيرة

الباب الثاني

شروط العضوية وسحبها

شروط العضوية:

- يجب ان لا يكون محكوما بجريمة مخلة بالشرف، او بقضايا ارهاب، او متورط بقضايا فساد.
- ألا يكون طانفيا أو عنصريا ولا يفرق بين جميع الاطياف والمكونات ويساعد الجميع.
- عدم الاخلال بنظام والسياسة الداخلية للمنظمة وعدم كشف الوثائق ونشرها بدون الاستشارة.
- في حال عدم الالتزام بهذه الشروط سوف تتم محاسبة العضو والفصل من المنظمة.
- الالتزام بالأخلاق وحسن السلوك والتواضع.
- عدم استغلال المنظمة لمصالح شخصية.
- المساهمة والعمل لجلب جميع الإمكانيات والأموال للجمعية.
- يتم تقديم طلب لكل من يود الانضمام الى الجمعية.
- يجب كل من يريد الانتماء للمنظمة او العمل التطوعي عليه الاطلاع على المنظمة والنظام الداخلي والقوانين.
- أكمل الثامنة عشر من العمر وكامل الأهلية.
- أن يقبل بالنظام الداخلي للمنظمة كتابة.

سحب العضوية:

- الانسحاب تلقائيا من قبل العضو.
- الاخلال بنظام المنظمة وعدم الالتزام بشروط العضوية والقوانين.
- استغلال المنظمة لمصالح شخصية.
- إذا تسبب بضرر للمنظمة ماديا ومعنويا وادبيا.
- في حالة الوفاة.

الباب الثالث

الأعضاء المؤسسين والتقسيم الإداري

الأعضاء المؤسسين:

رئيس المنظمة: هذال العبيدي

نائب رئيس المنظمة: جمانة البابلي

مسؤول الإدارة المالية: جمانة البابلي

مسؤول الإدارة والمتابعة: معن العبيدي

عضو مؤسس: هدى علي

عضو مؤسس: مريم العبيدي

التقسيم الإداري:

1- مجلس الأمناء: -

أ- رئيس المنظمة.

ب- نائب رئيس المنظمة.

ج- مسؤول الإدارة المالية.

د- مسؤول الإدارة والمتابعة.

2- الإدارة المالية.

3- الإدارة والمتابعة.

4- مسؤولين الفروع والمكاتب.

الباب الثالث

القوانين

قوانين منظمة الاتحاد الإنساني:

المادة 1: رئيس المنظمة له كامل الصلاحية والتصرف بجميع الإدارات والمسؤولين ومحاسبة الجميع في حال وجد تقصير او اهمال.

المادة 2: نائب رئيس المنظمة له كامل الصلاحيات والتصرف بجميع الإدارات والمسؤولين ومحاسبة الجميع في حال وجد تقصير او اهمال في حال غياب رئيس المنظمة لأسباب صحية او تخويل من قبل رئيس المنظمة لأسباب أخرى.

المادة 3: لا يسمح بصرف الأموال والتصرف بها الا بعد موافقة رئيس المنظمة ومسؤول الإدارة المالية.

المادة 4: لا يسمح بصرف الأموال والتصرف بها الا بعد موافقة نائب رئيس المنظمة ومسؤول الإدارة المالية في حال غياب رئيس المنظمة.

المادة 5: مسؤول الإدارة والمتابعة يكون المسؤول وله الحق بمتابعة جميع الأمور والأنشطة للمنظمة في الداخل والخارج.

المادة 6: يسمح لرئيس المنظمة ونائب رئيس المنظمة ومسؤول الإدارة والمتابعة ومسؤولين الفروع والمكاتب بمحاسبة الأعضاء والمتطوعين والناشطين في حال صدر منهم اهمال او تقصير او تسبب بأضرار مادية او أخلاقية او تصرفات غير لائقة.

المادة 7: يجب على الجميع استقطاب وجلب الأموال والمتطوعين الى المنظمة.

المادة 8: يسمح لمسؤولي الفروع والمكاتب في الدول اختيار الأعضاء والمسؤولين والناشطين ولهم كامل الصلاحيات والتصرف في فروعهم المسؤولين عنها.

المادة 9: لا يسمح لأي جهة واي مسؤول في المنظمة او خارجها بجمع الأموال والتبرعات الا بموافقة رئيس المنظمة او نائب رئيس المنظمة وفي حال مخالفة هذه المادة ستنتم محاسبة المسؤول والعضو.

المادة 10: لا يسمح لمسؤولي الفروع والمكاتب بصرف الأموال والتصرف بها الا موافقة رئيس المنظمة او نائب رئيس المنظمة ومسؤول الإدارة المالية.

المادة 11: يسمح لمسؤولي الفروع والمكاتب بصرف الأموال والتصرف بها الا بتخويل من قبل رئيس المنظمة او نائب رئيس المنظمة.

المادة 12: يجب على الجميع العمل بصورة جماعية وتطوعية وعدم تقديم المصلحة الشخصية او المنفعة الشخصية واستغلال المنظمة لأمر غير قانونية وغير أخلاقية.

المادة 13: لا يسمح لأي جهة أو أي مسؤول أو أي عضو في المنظمة استغلال المنظمة بأعمال غير قانونية وغير أخلاقية وفي حال ثبت ذلك ستم المحاسبة واتخاذ الإزم من قبل رئيس المنظمة ونائب رئيس المنظمة والأعضاء المؤسسين.

المادة 14: يتم اتخاذ القرارات التصيرية عن طريق رئيس المنظمة ونائب رئيس المنظمة والمسؤولين والأعضاء المؤسسين.

المادة 15: يجب على الجميع اثبات النشاطات والتبرعات من خلال الأوراق الثبوتية والوثائق والتعامل مع أي نشاط، وفق الإثباتات والوثائق والصور، والفيديوهات، ووصولات الاستلام، والتسليم.

المادة 16: يجب على المنظمة وفروعها ومكاتبها وضع آلية عمل وقاعدة بيانات والاحتفاظ بجميع الوثائق الثبوتية لمدة لا تقل عن سنتين.

المادة 17: يسمح لجميع الفروع والمكاتب وضع قوانينها ونظامها الداخلي حسب قوانين الدولة أو الولاية المتواجد الفرع أو المكتب فيها ووفق القوانين المعمول بها للمنظمات من قبل الدولة أو الولاية بشرط ان لا يتعارض مع القوانين والنظام الداخلي (المنظمة الاتحاد الإنساني) وفي خلاف ذلك يجب اطلاع رئيس المنظمة أو نائب رئيس المنظمة لاتخاذ الإجراءات اللازمة.

المادة 18: يسمح بالتعاون مع جميع منظمات المجتمع المدني ضمن الضوابط والقوانين المعمول بها لخدمة الفرد والمجتمع.

المادة 19: يحق لمجلس الأمناء بأغلبية التصويت على إضافة أو تعديل أو حذف حسب ما تقتضيه ظروف وقوانين العمل (النصف+ واحد).

المادة 20: مجلس الأمناء هم الأعضاء المؤسسين للمنظمة.

المادة 21: حقوق الأعضاء.

أ- الحصول على هوية المنظمة.

ب- المشاركة في الفعاليات والمؤتمرات والندوات.

ج- المشاركة في إبداء الرأي ووضع التغييرات الحاصلة في النظام الداخلي.

المادة 22: على الجميع تنفيذ السياسة العامة والبرامج على المشاريع التي تنسجم مع أهداف المنظمة.

المادة 23: آلية الاجتماعات.

أ- يجتمع مجلس الأمناء اجتماعهم الدوري السنوي ويتحقق النصاب القانوني 50%+1 من أعضائها وفي حالة عدم اكتمال النصاب يؤجل الاجتماع الى الاسبوع الذي يليه ويعتبر الاجتماع منعقدا مهما كان عدد الحضور.

ب- يجتمع مجلس الأمناء اجتماع طارئ في حال تقديم طلب خطي من قبل رئيس المنظمة أو من قبل ثلثي أعضاء مجلس الأمناء.

- ج- يجتمع أعضاء مجلس الأمناء اجتماعهم الدوري كل شهر.
د- ينعقد اجتماع مجلس الأمناء الطارئ بدعوة من الرئيس أو بطلب من عضوين.
هـ- يتحقق النصاب بحضور نصف أعضاء مجلس الأمناء.

المادة 24: آلية التعيين.

- أ- يتم تعيين أعضاء الهيئة الإدارية ومسؤولي الفروع والمكاتب من قبل مجلس الأمناء.
ب- يتولى مجلس الأمناء توزيع المناصب لأعضاء الهيئة الإدارية ومسؤولي الفروع والمكاتب المعيّنين من قبلهم.
ج- في حالة حدوث شاغر في مقاعد أحد أعضاء الهيئة الإدارية يقوم مجلس الأمناء بتعيين بديل عن العضو الشاغر.

المادة 25: الموارد المالية للمنظمة.

- أ- اشتراكات الأعضاء.
ب- التبرعات والمنح والوصايا والهبات والهدايا غير المشروطة الداخلية والخارجية.
ج- العوائد الناتجة من نشاطات المنظمة ومشاريعها.

المادة 26: الحل والاندماج والتجزئة ونقل الاموال داخل المنظمة.

- أ- ان الجهة المسؤولة عن اتخاذ قرار الحل والاندماج والتجزئة ونقل الاموال داخل المنظمة هو مجلس الأمناء بالأجماع.
ب- تؤول أموال المنظمة بعد حلها إلى منظمة مشابهة لها في الأهداف والنشاط ومسجلة في دائرة المنظمات غير الحكومية يختارها مجلس الأمناء بالأغلبية.

المادة 27: الية فتح فروع للمنظمة.

1. يحق للمنظمة ان تفتح فروع لها في أي دولة او ولاية.
2. ان الجهة المسؤولة عن فتح الفروع هو مجلس الأمناء ويصدر القرار بموافقة الاغلبية البسيطة.
3. يتم انهاء عضوية الهيئة الادارية للفرع بقرار من مجلس الأمناء ومدير الفرع عند تحقق الحالات المدرجة ادناه: -
أ- الوفاة.
ب- الاستقالة.
ج- عدم الالتزام بالنظام الداخلي.
4. تمنح لرئيس او مسؤول الفرع الصلاحيات المبينة ادناه: -
أ- إدارة الفرع والاشراف عليه.
ب- توقيع المخاطبات الصادرة عن الفرع.

- ج- السحب والايذاع من الحساب المصرفي للفرع بعد موافقة رئيس المنظمة او نائب رئيس المنظمة بتقرير مفصل وأين ستصرف الأموال واطلاع مسؤول الإدارة المالية.
- د- تمثيل المنظمة في الدولة او الولاية او المحافظة التي فيها الفرع وحضور المؤتمرات والندوات.
- هـ- متابعة وتنفيذ القرارات التي تصدر عن مجلس الأمناء.
- و- له حق تخويل أحد اعضاء الهيئة الادارية للفرع لممارسة مهامه في حال غيابه وبموجب امر تحريري.
5. يرتبط الفرع مالياً وادارياً بمجلس الأمناء والمقر الرئيسي للمنظمة.
6. ان الجهة المسؤولة عن غلق الفرع هو مجلس الأمناء ومسؤول الفرع ويصدر القرار بالأغلبية البسيطة وتؤول امواله إلى المقر الرئيسي.

**The internal system of the Human Union Association
International Policy of the Humanity Union Organization**

The first chapter

The name of the association, its headquarters, and its goals

Assembly name:

Humanity Union Organization.

Its headquarters:

2020 w Omar Dr Tucson, AZ 85704

The organization's goals:

Helping the poor, needy, widows, orphans, and divorced women, and help them.

- Seeking, caring, and framing the needy and disadvantaged social groups.

Encouraging outstanding and poorest students.

- Enhancing and consolidating the values of solidarity, solidarity, and synergy and activating them in various fields and occasions for those who deserve them.

- Events of livelihood resources for needy families and helping young people to find and help job opportunities.

Organizing awareness, educational, guiding, and preventive meetings for the targeted groups.

Exchange of activities and events with related associations and structures inside and outside the country.

Contributing to cultural, voluntary, social, national, and civilizational development.

Defending human rights, freedom of opinion, and expression.

Providing food and food for poor families

Chapter Two

Conditions of membership and withdraw it

Membership conditions:

- It should not be governed by a crime against honor, terrorism cases, or involved in corruption cases.

It is not sectarian or racist and does not differentiate between all spectra and components and helps everyone.

- Not to prejudice the system and internal policy of the organization and not to reveal and publish the documents without consulting.

- If these conditions are not adhered to, the member and the separation of the organization will be held accountable.

Adherence to morals, good behavior, and humility.

The organization is not exploiting personal interests.

- Contributing and working to bring all the capabilities and funds to the association.

- A request is submitted to everyone who wants to join the association.

- Everyone who wants to belong to the organization or volunteer work must see the organization, the internal system, and the laws.

Complete the eighteen years of age and full eligibility.

- To accept the internal system of the organization in writing.

Membership withdrawal:

- **Withdrawal automatically by the member.**

Breaking the organization's system and lack of adherence to the conditions of membership and laws.

- **The organization's exploitation of personal interests.**

- **If it causes the organization financial, moral, and literal damage.**

-**In the event of death.**

Chapter Three

Founding members and administrative division

Founding members:

The head of the organization: Hathal Alobaidi

Vice President of the Organization: Jumana AlBabli

Financial management official: Bakr Fouad

Administration and Follow -up official: Maan Alobaidi

Founding member: Hoda Ali

Founding member: Maryam Alobaidi

Administrative division:

1- Board of Trustees: -

A- The head of the organization.

B- Vice President of the Organization.

C- Financial management official.

D- Administration and Follow-up official.

2- Financial management.

3- Management and follow-up.

4- Officials of the branches and offices.

Chapter Three

Laws

Humanitarian Federation Humanists:

Article 1: The head of the organization has full validity, disposal of all departments and officials, and holds everyone accountable in the event of negligence or negligence.

Article 2: The Vice -President of the Organization has the full powers and the disposal of all departments and officials, and to hold everyone accountable in the event of negligence or neglect in the event of the absence of the organization's president for health reasons or authorization by the head of the organization for other reasons.

Article 3: Funds are not allowed to dispose of them until after the approval of the head of the organization and the official of the Financial Management.

Article 4: Funds are not allowed to spend and dispose of them until after the approval of the Vice-President of the Organization and the official of Financial Management in the event of the absence of the organization's president.

Article 5: The administration and follow-up official shall be responsible and has the right to follow up on all matters and activities for the organization at home and abroad.

Article 6: The head of the organization, the deputy head of the organization, the official of the administration, follow-up, and the officials of the branches and offices are allowed to hold members, volunteers, and activists accountable in the event of negligence, negligence, or causing material or moral damage or inappropriate behavior.

Article 7: Everyone must attract and bring money and volunteers to the organization.

Article 8: The officials of the branches and offices in the countries are allowed to choose members, officials, and activists, and they have full powers and dispose of the branches responsible for them.

Article 9: No party and any official in the organization or outside it are allowed to collect funds and donations except with the approval of the organization's president or the vice-president of the organization and in the event of a violation of this article, the official and the member will be held accountable.

Article 10: The officials of the branches and offices are not allowed to pay and dispose of money except with the approval of the organization's president or the deputy head of the organization and the official of Financial Management.

Article 11: The officials of the branches and offices are allowed to pay and dispose of funds, except by removal by the head of the organization or the vice president of the organization.

Article 12: Everyone must work collectively and voluntarily, not to provide personal interest or personal benefit, and the organization's exploitation of illegal and immoral matters.

Article 13: No party, any official, or any member of the organization is not allowed to exploit the organization with illegal and immoral acts, and in the event that it is proven, the obligation will be held and the crisis will be taken by the head of the organization, the deputy head of the organization and the founding members.

Article 14: Corporation decisions are taken by the head of the organization, the deputy head of the organization, officials, and founding members.

Article 15: Everyone must prove activities and donations through identification papers and documents and deal with any activity, according to evidence, documents, photos, videos, receipt, and delivery.

Article 16: The organization, its branches, and its offices must set a mechanism of work and a database and keep all the identification documents for a period of not less than two years.

Article 17: All branches and offices are allowed to place their laws and their internal system according to the laws of the state or state in which the branch or office is present and according to the laws in force for organizations by the state or the state, provided that it does not contradict the laws and the internal system (for the Humanitarian Union). Otherwise, a president must be informed of the organization or the deputy head of the organization to take the necessary measures.

Article 18: It is allowed to cooperate with all civil society organizations within the controls and laws in force to serve the individual and society.

Article 19: The Board of Trustees has the right to vote to add, amend or delete according to what the working conditions and laws require (half+ one).

Article 20: The Board of Trustees are the founding members of the organization.

Article 21: Member Rights.

A- Obtaining the identity of the organization.

B- Participate in events, conferences, and seminars.

C- Participate in expressing an opinion and setting changes in the internal system.

Article 22: Everyone should implement the general policy and programs on projects that are consistent with the organization's goals.

Article 23: The Meter of Meetings.

A- The Board of Trustees meet their annual periodic meeting, and the legal quorum is achieved 50%+1 of its members. In the event of a normal, the meeting is not completed until the next week, and the meeting is considered a holding whatever the number of attendances.

B- The Board of Trustees meets an emergency meeting in the event of a written request by the head of the organization or by two-thirds of the members of the Board of Trustees.

A- Members of the Board of Trustees meet their periodic meeting every month.

D- The emergency board meeting will be held at the invitation of the president or at the request of two members.

E- The quorum is achieved in the presence of half of the members of the Board of Trustees.

Article 24: The appointment mechanism.

A- The members of the administrative body, branch officials, and offices are appointed by the Board of Trustees.

B- The Board of Trustees shall distribute positions to the members of the administrative body and officials of the branches and offices appointed by them.

C- In the event of a vacancy in the seats of a member of the administrative body, the Board of Trustees set an alternative to the vacant member.

Article 25: The financial resources of the organization.

A- Members Subscriptions.

B- donations, grants, wills, gifts, and internal and external unconditional gifts.

C- Revenue resulting from the organization's activities and projects.

Article 26: The solution, integration, retail, and transfer of money within the organization.

A- The authority responsible for making the decision to solve, integrate, retain, and transfer money within the organization is the Board of Trustees unanimously.

B- The organization's funds, after being dissolved to a similar organization in the goals and activity, are registered in the Department of NGOs, chosen by the Board of Trustees by a majority.

Article 27: The Vine of Opening branches of the organization.

1. The organization has the right to open branches in any country or state.

2. The authority responsible for opening the branches is the Board of Trustees and the decision is issued with the approval of a simple majority.

3. The membership of the administrative body of the branch is completed by a decision of the Board of Trustees and the director of the branch upon verification of the cases listed below: -

A- Death.

B- Resignation.

C- Failure to adhere to the internal system.

4. It is granted to the head or official of the branch, the powers shown below: -

A- The branch management and supervision.

B- Signing the conversations issued by the branch.

C- Withdrawal and depositing from the bank account of the branch after the approval of the head of the organization or the vice president of the organization with a detailed report and where the money will be spent and the official of the financial management.

D- Representing the organization in the state, state, or province in which the branch, and attendance of conferences and seminars.

E- Follow up and implement the decisions issued by the Board of Trustees.

F- He has the right to authorize one of the members of the administrative body of the branch to exercise his duties in the event of his absence and under a written order.

5. The branch is financially and administratively linked to the Board of Trustees and the organization's main headquarters.

6. The authority responsible for closing the branch is the Board of Trustees and the branch official, and the decision is issued by a simple majority and its money is transferred to the headquarters.